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Verzonden: zaterdag 1 oktober 2022 10:27

Aan: Griffier

CC: 'Sportclub Bartje'; Aqua '68 g-zwemmen; Aqua '68 opleidingen; Aqua '68 

penningmeester; Aqua '68 Reddingsbrigade; Aqua '68 secretaris; Aqua '68 

voorzitter; Aqua '68 waterpolo; Geert Warris

Onderwerp: aan alle fractievoorzitters

Aan de fractievoorzitters in de Gemeenteraad van Assen, 

  

Na een gesprek met wethouder Albert Smit en ambtenaar Gerrit Stolte, vragen wij uw aandacht voor het volgende: 

  

In april van dit jaar ontvingen wij een brief van de Bonte Wever (de accommodatie die wij gebruiken om te sporten), 

met daarin de aankondiging van een badhuur verhoging per 1 juli van 32%. 

 

Zo vlak voor de vakantieperiode viel ons dit, zoals u zich kunt voorstellen, rauw op het dak. 

Een gesprek met Christa de Ruiter (directeur) maakte voor ons snel duidelijk, dat er vanuit de Bonte Wever geen 

enkele rek meer zit in de aangekondigde badhuur verhoging. Sterker nog, de kans op een verdere indexatie per 1 

januari 2023 wordt als zeer waarschijnlijk geacht. 

 

Voor onze verenigingen geldt, dat als we deze badhuur verhoging zouden neerleggen bij de leden, daar een 

buitenproportionele contributieverhoging mee gepaard gaat. Dit kunnen wij niet uitleggen aan onze leden en dit zal 

ongetwijfeld leiden tot extreem ledenverlies en een nog groter probleem.  

 

Gebeurt er nu niets, dan zijn onze verenigingen medio 2023 financieel uitgeput en zal er door onze ca. 450 zwemmers 

niet meer gezwommen kunnen worden in verenigingsverband. Dit kan toch niet de bedoeling zijn. 

  

Wij vragen u dan ook om mee te denken over een goede en structurele oplossing, zodat de zwemsport in Assen op 

een hoog niveau en in de volle breedte blijft bestaan. 

  

Vertrouwend u hiermee voldoende te hebben ingelicht, 

  

In afwachting van uw reactie, 

  

Sc Bartje 

Aqua ‘68 

  

Namens deze, 

  

Frans Thomas 

Voorzitter Aqua ‘68 

  

 

 

Groet, 
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Frans Thomas 

 


